
Zápis ze schůze výboru SVJ dne 25.1.2024 

Přítomní:  Lenka Cenková, Kateřina Sentenská, Aneta Biskupová 

Za KK:  Jaroslav Kyselý, David Stránský 

1. Popelnice na tříděný odpad: kontejnery jsou často přeplněné a vzniká nepořádek kolem, je-li 

větrné počasí jsou plasty rozfoukané po celé ulici. Po přechodu na multikomoditní kontejner 

(plasty a tetrapaky dohromady) a odebrání jednoho kontejneru se situace ještě zhoršila. Výbor 

se pokusí zajistit zvýšení frekvence vývozu. Bohužel službu objednává a platí hl.m.Praha není 

tedy možné předvídat zda naší žádosti vyhoví.  

2. Odpojení OCEP na zdravotním středisku: dne 16.1. provedl elektrikář definitivní odpojení 

OCEPu, bylo tak zamezeno černým odběrům elektřiny ze strany lékařů.  

3. Dohoda o předání údržby zdravotního střediska Praze 11: výbor projednal znění prvního 

návrhu dohody a předá protistraně návrhy a připomínky. 

4. Dodatek ke smlouvě na pronájem kontejnerového stání sousedním domům: výbor projednal 

konkrétní znění dodatku a následně bude předán protistranám.  

5. Smlouvy na úklid domu: byly řešeny provozní podrobnosti po přechodu na novou smlouvu 

6. Oprava podhledu vchodu 6a: výbor kontaktoval dodavatele k domluvě termínu, bohužel je 

nutné vyčkat na stabilnější počasí. Oprava nicméně musí proběhnout před čištěním a nátěrem 

fasády v tomto místě. 

7. Nepořádek ve sklepní místnosti č.3: nájemníci z městského bytu č.17 znečišťují a zanášejí 

přístupovou chodbu ke sklepní kóji. Výbor kontaktuje Odbor majetkoprávní Prahy 11 aby 

zajistili ve spolupráci s JMM nápravu. V opačném případě vyklizení zajistí výbor na náklad 

vlastníka bytu.  


